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Soort vraag      0    Schriftelijke vraag aan college 

x    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   0    Schriftelijk  

x    Mondeling tijdens de raadscommissie 
      van 25 januari 2017 
0  per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
  

 
Onderwerp: Fietsenstalling station 
  
De laatste tijd zien we steeds vaker een overvolle fietsenstalling bij het treinstation. 
Fietsen staan soms twee rijen dik in de stalling. Dit met alle overlast en schade van 
dien. 
 
Ook zien we dat meerdere plekken de bestrating is verzakt, waardoor hier en daar 
gevaarlijke kuilen ontstaan. 
 

1. Kan het college het tekort aan stallingsplaatsen voor fietsen en de 
onderhoudstoestand van de bestrating, bij Prorail aankaarten en aandringen op 
een snelle en structurele aanpassing? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


